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Lempäälän nuorisovaltuuston puheenjohtaja

Lempäälän nuorisovaltuusto on saanut tietoonsa, ettei Kanavan koululla ole
tällä hetkellä terveydenhoitajaa. Lempäälän nuorisovaltuusto on huolissaan,
ettei täten oppilaiden oikeus opiskeluterveydenhuoltoon toteudu lakien, tai

asetusten edellyttämällä tavalla. 

Lempäälän nuorisovaltuusto pyytääkin selvitystä siitä, miten Lempäälän
Kanavan koulun opiskeluterveydenhuolto järjestetään tällä hetkellä ja jatkossa.

Lempäälän nuorisovaltuusto toivoo vahvasti, että tilanne Kanavan koulun osalta
saadaan palautettua opiskeluterveydenhuollon resurssien osalta normaaliksi

mahdollisimman pian.
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